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Kommentarer til høringssvarene vedr. Vejlby Fed – Partshøring om principperne til bidragsfordeling i 
forundersøgelsen. 

 

Bidragsfordeling 
Vi støtter fuldt ud, at omkostninger til forundersøgelsen fordeles efter følgende princip:  

 1 part pr. matrikel som indeholder bebyggelse til beboelse/erhverv eller byggeret til opførelse af 
beboelse/erhverv 

 0 part pr. matrikel som ikke indeholder bebyggelse til beboelse/erhverv eller byggeret til opførelse 
af beboelse/erhverv 

Det er for os afgørende, at bidragsfordelingen i forbindelse med implementering af forundersøgelsens 
forslag kan justeres, så den afspejler den enkelte matrikelejers konkrete nytte af de implementerede 
forslag. Vi ønsker ikke en bidragsfordeling, der ikke kan justeres i forhold til ændrede behov. 

Foranalysens indhold 
Foranalysen bør omfatte nuværende og fremtidige problemstillinger skabt af: 

 Øgede regnmængder 
 Stigende grundvandsstand 
 Øget vandstand i Aulby Mølleå/Nordre Landkanal 
 Øget vandstand i havet kombineret med flere stormflodshændelser 

De fire problemområder påvirker de enkelte lodsejere i varierende grad, men skal der laves en løsning til 
gavn for alle lodsejere, så bør de fire områder medtages i forundersøgelsen.  

Modstand mod foranalysen 
Vi har bemærket, at der i partshøring 1 og partshøring 2 fra visse lodsejere er stor modstand mod at 
medtage den øgede vandstand i havet i forundersøgelsen. I partshøring 1 blev der f.eks. iværksat en 
underskriftsindsamling mod at medtage den øgede vandstand i forundersøgelsen. 76 ejendomme/matrikler 
skrev under på dokumentet. 



Middelfart Kommune sendte efterfølgende dokumentet til udtalelse hos Kystdirektoratet, der afviste 
samtlige væsentlige påstande, der havde til formål at argumentere for, at havvandstanden ikke skulle med i 
foranalysen. På trods af dette, så refereres der i partshøring 2 forsat til de tilbageviste påstande fra en 
gruppe af lodsejere. 

Den ”lille arbejdsgruppe” har diskuteret situationen og ønsker at invitere til en dialog med modstanderne. 
Vi overvejer pt. hvordan dette bedst kan gøres. 
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